

ECONOMIC
AND
SOCIAL COUNCIL

CONSEIL
ECONOMIQUE
ET SOCIAL

RESTRICTED

E/PC/T/169
15 August, 1947.
ORIGINAL: ENGLISH

SECOND SESSION OF THE PREPARATORY COMMITTEE OF THE
UNITED NATIONS CONFERENCE ON TRADE AND EMPLOYMENT.

The Executive Secretary has received a telegram from a Conference of film workers recently held at MARIANSKE LAZNE - Czechoslovakia - protesting against the proposal to include provisions regarding films in Article 15 of the Charter, on the grounds that it is undesirable that films should be dealt with in the same way as industrial products or raw materials.

This telegram is available for inspection by any interested Delegation.

DEUXIEME SESSION DE LA COMMISSION PREPARATOIRE
DE LA CONFERENCE DU COMMERCE ET DE L'EMPLOI DE
L'ORGANISATION DES NATIONS UNIES.

Le Secrétaire exécutif a reçu des travailleurs de l'industrie cinématographique récemment réunis en Congrès à MARIANSKE LAZNE - Tchécoslovaquie - un télégramme protestant contre la proposition tendant à introduire dans l'article 15 de la Charte des dispositions concernant les films. Cette protestation se fonde sur le fait qu'il n'est pas souhaitable que les films soient traités de la même manière que les produits industriels ou les matières premières.

Ce télégramme est à la disposition de toutes les délégations qui désireraient l'examiner.